
V Libochovanech dne 04. dubna  2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

S potěšením se s Vámi rozdělím o překvapivou informaci, která nám byla sdělena v posledním dni 

minulého týdne a týkala se dalšího hodnocení našich webových stránek. Třebaže jsme se do 

celostátního kola nedostali z pozice třetího místa v kraji, byla naší obci udělena zvláštní cena ministra 

pro místní rozvoj, za nejlepší turistickou prezentaci v rámci všech soutěžících z celé republiky. Ocenění 

jsme s panem Pospíchalem a jeho manželkou přebírali v pondělí večer, na kongresu ISSS, v Hradci 

Králové. Velký dík patří tedy tvůrci našich stránek, panu Aleši Pospíchalovi a jeho manželce, kteří jsou 

pod turistickými dokumenty podepsáni. 

  

Toto pondělí nám litoměřičtí geometři vyměřili další pozemky vhodné ke stavbě rodinných domů 

v lokalitě nad Mateřskou školou.  Zatímco první čtyři domy jsou již postavené a ve dvou se již bydlí, 

zájemci o další parcely čeká maratonský běh při vyřizování potřebných dokladů pro stavbu. Bude naší 

velkou snahou vyhovět všem v co nejkratší době a postupně řešit jak inženýrské sítě, tak i realizaci 

protierozního valu nad touto lokalitou. 

  

V současné době  vytipováváme vhodné zařízení pro zamýšlenou stavbu dětského hřiště v Řepnici a 

rozšíření stávajícího dětského koutku na prostranství u panelového domu. Od instalace závěsných 

houpaček jsme zatím upustili  vzhledem k tomu, jak dopadly ty, které jsme instalovali zpočátku. Velké 

děti neznaly míru a houpačky na počátku své životnosti byly zničené houpáním dětí s váhou, která 

neodpovídala nosnosti. Ale říkejte jim, že tam nesmí. Snad uvažované stojanové kovové budou sloužit 

déle. Uvidíme. 

  

Blížící se jarní a tím pádem i teplejší období láká do našeho kraje spoustu příznivců rybářského sportu. 

Je problém všem vyhovět, zvláště, když někteří z nich nechtějí uznat, že obec nechce nebo nemůže 

prodávat pozemky u Labe, protože je  ani nevlastní. A ty, které vlastní, jsou buď velmi nepřístupné 

nebo jsou v intravilánu obce. Kdybychom všechny pozemky prodali, kam by potom chodili místní 

rybářští nadšenci? Takže rada. Máte-li vy, nemístní, zájem o pronájem toho kousku pobřežního území, 

který pronajímáme, napište mailem, podmínky pronájmu vám budou sděleny. Jedná se ale vždy a 

pouze o pronájem na omezenou dobu, maximálně deseti dnů. Potřebuje k tomu doklad o povolení a 

zaplacení mírného nájmu. 

  

Ozval se další zájemce o provozování řepnického Edenu (kulturního domu). Protože ale prostory nejsou 

v příliš dobrém stavu, především sociální zařízení nevyhovuje, bude potřeba o provozu tohoto dalšího 

hostinského zařízení poněkud hlouběji podiskutovat. Začali jsme s úpravami, protože nedostačující 

počet sociálek a zcela chybějící sociálka pro personál je hlavní překážkou pro udělení souhlasu 

hygieniků. Obáváme se také, že stávající stav žumpy u objektu, kterou se nepodařilo uvést do 

provozuschopného stavu zajištěním rekonstrukce, bude také hlavní závadou pro uvedení tohoto 

zařízení do provozu. Zatím všechny pokusy a sliby nájemců o vlastní podíl na rekonstrukci šly do 



ztracena. Dotací na takovéto rekonstrukce je jak šafránu a když se objeví, je žádostí tolik, že je 

nemožné všechny vykrýt. Jakoby venkov měl být odkázán jen sám na sebe. To ale nám, zde žijícím, 

moc nepomůže v rozvoji a zdokonalení služeb. 

  

Dnes jsem byla zkontrolovat stav prací na opravě cyklostezky. Sliby, chyby. Ostatně, podívejte se v jiné 

části na obrazové zpravodajství. Auto, ve kterém jsem jela, skákalo na té „valše“ jak splašené, úplně 

stejně,  jako takřka již před měsícem, kdy jsem pořídila první fotky po srdcervoucím slibu firmy, uvést 

vše do stavu schopného vést cyklisty bez havárie k, nebo, od přívozu. Ten bohužel bude až do odvolání 

jezdit pouze od pátku do neděle, jak informuje starosta Liška z Malých Žernosek; jeden převozník je 

nemocen a další není schopen celotýdenní dobu pokrýt. Přes tyto nešvary budou turisté u nás vítanými 

hosty, protože pohled na zpěněné Labe nebo kvetoucí skály – žlutá tařice skalní – v celém labském 

údolí – stojí opravdu za to. Až na to nadskakování kola. 

  

  

Blížící se svátky jara přeji všem bez rozdílu prožít co možná nejveseleji, v celodenním sluníčku, v kruhu 

svých dobrých přátel a hlavně ve zdraví. Mějte se fajn. 

    

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová  

 


